
Sak til årsmøtet ang. HMS-dokumenter 

Klubben har ikke hatt oppdatert og godkjent HMS-dokumenter. 

Disse er nå etablert og kan leses på klubbens websider. 

 

Styrets forslag er at årsmøtet godkjenner HMS-dokumentene som klubben HMS regler.  

 

for styret 

Aarstein 

 


